
KS Tabor
Prldobivanje novih članov - Sredi prejšnjega meseca so člani

društva upokojencev Tabor-Ledina na volilno programski konferenci
ocenili delo društva 9 preteklem mandatnem obdobju, izvolili novo
vodstvo in sprejeli delovni program za letošnje leto. Konference so
se poleg števiinih članov društva udeležili tudi predstavniki DPO in
drugih društev obeh KS.

Organizacija šteje 585 članov, od katerih jih je kar 275 prekoračilo
80 let življenja. Iz poročila predsednice Anice Trtnikove je razvidno,
da se kljub visoki starosti člani društva izredno aktivno in uspešno
vključujejo v delo vseh družbenopolitičnih in samoupravnih struktur
predvsem v KS, pa tudi v občini in mestu. Rezultati so vidni in
dokazujejo, kako upokojence potrebujemo na vseh področjih delo-
vanja.

Skoraj vsi člani društva, ki jim zdravje to dopušča, delujejo v KS, še
posebej se izredno zavzeto angažirajo ob vsakoletnih »majskih sre-
čanjih«, v balinarski in šahovski sekciji in v krožku pletenja. Mno-
žično se udeležujejo izletov, ki jih organizira društvo. Za novo leto so
povabili na družabno srečanje vse nad 80 let stare člane ali pa so jih
obiskali na domu.

Okrepili bodo skrb za starejše, bolne in socialno ogrožene člane,
organizirali nekaj predavanj s področja gerontologije, izvedli dva
izleta in organizirali sekcijo za izletništvo in uredili balinišče.

• • •
O novem poslovnem času trgovin se bodo še pogovorili - Dele-

gati skupščine KS so na svoji zadnjj seji v celoti podprli pobudo sveta
potrošnikov, da KS v zvezi s predvidenim novim posiovnim časom
trgovin skliče sestanek z odgovomtmi delavci trgovskih organizacij,
ki imajo poslovalnice v KS Tabor in poslovodji teh poslovalnic.

Na skupščini so obravnavali tudi nekaj kadrovskih sprememb
v svetu KS. Tako so za podpredsednico sveta KS imenovali Jasno
Slokan, predsednico komisije za programiranje in planiranje. Novi
načelnik štaba CZ in s tem tudi član sveta je postala Milena Povše, ki
že vrsto let vodi enoto PMP in je članica štaba CZ. Za predsednika
komisije za stanovanjsko gospodarstvo in razvoj stanovanjske samo-
uprave je bil imenovan Zvonko Hribar. Hkrati s to funkcijo je postal
tudi član sveta KS. Inž. Peter Dernič pa je bil imenovan za predsed-
nika komisije za urbanizem, komunalno gospodarstvo in varstvo
okolja in postal tako tudi član sveta KS.

• • •
študijska srečanja ZK - V KS Tabor so 11. aprila zaključili

s študijskimi srečanji, namenjenimi v prvi vrsti članom obeh organi-
zacij ZK. Udeleževali pa so se jih tudi nekateri predstavniki DPO in
društev. Predavanja so se pričela v decembru. Bilo jih je sedem.
Povprečna udeležba je bila 15-20 slušateljev. Predavatelji študij-
skega središča ZKS Ljubljana so obravnavane teme dobro predstavili
in izzvali včasih celo izredno živo razpravo, predvsem ob temi »Mladi
in alternativna gibanja«. KS Tabor je prva krajevna skupnost, ki se je
na tak način lotila izobraževanja svojih aktivistov. Izkušnje bodo
študijskemu središču služile kot tzhodišče za organizacijo bodočih
tovrstnih srečanj, je dejal ob zaključku predstavnik središča Dušan
Pirš. Največ zaslug, da so srečanja dobro uspela in da so svoj namen
dosegla v celoti ima brez dvoma Vladimir Meula, ki je bil tudi
pobudnik za tovrstno izobraževanje članov ZK.

• • •
Negovanje tradicij NOB - Na letni skupščini ZB NOV Tabor so

člani organizacije ocenili delo odbora in njegovih komisij za preteklo
leto in sprejeli vrsto obveznosti za letošnje leto, med katerimi je ena
pomembnejših razvijanje in negovanje tradicije NOB. Borčevska
organizacija na Taboru šteje 287 članov.

Delovni program za letošnje leto predvideva, da bodo tudi vnaprej
namenjali pretežno skrb svojim, zlasti bolnim in socialno ogroženim
članom, delovali tako kot doslej v vseh strukturah KS in razvijali
pridobitve NOB. Tatjana Pust


